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　　母亲节，祝福母亲身体健康，万事如愿，有哪些英文祝福语呢，下面是本站小编为大家整理的：英文版母亲节祝福语，欢迎阅读，仅供参考，更多内容请关注本站（liuxue86.com）。
　　英文版母亲节祝福语（一）
　　1、有您关心，是我一生的幸运；有您爱护，是我一生的幸福；有您牵挂，世间母爱最伟大；母亲节到，祝母亲生活幸福，开心无数，身体健康，永远吉祥。
　　Have you care about， is the luck of my life； Have a love for you， is the happiness of my life； Have a care for you， there is a mother＇s love the greatest； To the mother＇s day， wish mother happy life， happy， healthy body， good luck forever.
　　2、比天空高远的是人的心灵，比高山大气的是人的胸襟，比海水深沉的是你的母爱。妈妈，母亲节来了，让我向你致以真挚的祝福，祝你节日快乐，万事顺意！
　　Than high the sky is the human mind， is a man＇s mind than mountain atmosphere， than the sea deep is your love. Mother， mother＇s day is coming， let me extend my sincere best wishes to you， wish you a happy holiday and everything goes well！
　　（图片转自360）
　　3、命中注定粘上你第一眼见到你，我就命中注定粘上你，虽然你打我骂我不理我，但我知道世界上你最疼我爱我关心我！没别的意思，就想说：妈妈，母亲节快乐！
　　Destined to stick on you at the first sight， I was destined to stick on you， although you dozen I scold I ignore me， but I know you in the world the most painful I love I care about me！ No other meaning， just want to say： mom， happy mother＇s day！
　　4、你迎来了生命的春天，贵子降临；你承载了生命的厚重，爱的结晶；你贡献了人类的繁衍，予以奖励：一条短信似奖状，祝准妈妈节日快乐，将爱继续延续。
　　You usher in the spring of life， came the birth of your son； You carry the thick of life， the crystallization of love； Your contribution to the human reproduction， reward： a message like testimonials， wish mother festival happiness， will love to continue.
　　5、母爱，我想用鲜花诉说，诉说我对母亲的感恩；母爱，我想用拥抱表达，表达我与母亲的血肉相连；母爱，我想用烛光祝福，祝福母亲健健康康，平平安安！
　　A mother＇s love， I want to speak with flowers， tell my gratitude for his mother； Embrace a mother＇s love， I want to express， express my connected to the mother＇s blood and flesh； A mother＇s love， I want to use candlelight blessing， wishes mother healthy， go in peace！
　　6、妈妈，今天是一个您也许不会记得而我永远不会忘记的日子！妈妈：祝您母亲节快乐！
　　Mom， today is a you may not remember the time and I will never forget！ Mom： I wish you a happy mother＇s day！
　　7、回家，再遥远也要通个电话，再简短也把短信来发，再熟悉也要祝福妈妈：母亲节快乐！
　　Home， again far also want a phone call， again brief also send text messages to， again familiar also wish mom： happy mother＇s day！
　　8、希望能在这样节日里对母亲说声：妈妈，你辛苦了，儿子在有生之年，会孝顺你老的，母亲节快乐！
　　Hope I can in this festival said to mother： mom， you were laborious， son in our lifetime， be filial piety you old， happy mother＇s day！
　　9、希望今天，所有的母亲都会从心里微笑，为了儿女，为了所有，只要妈妈快乐，我们就快乐！
　　Hope today， all of the mother would smile from the heart， for children， for all， as long as mom happy， we are happy！
　　10、写一段温暖的诗，唱一首动人的歌，画一幅清新的图，献给天下伟大的母亲，愿世上所有的母亲都能快乐健康！
　　Write a warm poetry， sang a moving song， painting a picture of the fresh figure， dedicated to all the great mother， wish all mothers in the world can be happy and healthy！
　　11、妈：为了我您的黑发变白，费尽心血。今天是您的节日。妈，谢谢您！您辛苦了！儿会尽我所能报答您我最亲的妈妈！
　　Mama： in order to I you black hair turned white， painstakingly. Today is your holiday. Mom， thank you！ You were laborious！ Will do my best to repay you my dearest mother！
　　12、妈：自从您将自己定位于贤妻良母的角色以后，就日夜操劳，以至于没有时间去理会太多的节日，祝您母亲节快乐！
　　Mama： since you will position itself in the role of wife and mother， worked day and night is， that no time to miss too many holiday， I wish you a happy mother＇s day！
　　13、保证书：亲爱的妈妈，母亲节到来之际，我向您保证以后赚了钱一定给您买最好的化妆品最名牌的时装，愿妈妈青春永驻！
　　Bond： my dear mother， mother＇s day is coming， I assure you later made money must be the best for you to buy the most famous brand of fashion cosmetics， let mother youth！
　　14、我若是大款，您就是大款的妈妈。我若是总统，您就是总统的妈妈。不管我将来人生的路将是怎样，我都会永远爱您，妈妈！
　　If I were rich， you are the mom of big money. If I were President， you are the President＇s mother. Whatever the road of life will be my future， I will always love you， mom！
　　15、责骂中，总包含着爱；唠叨里，总透着关心；沉默时，总藏着挂念；举手间，总盼儿平安；这就是母爱，母亲节了，祝母亲健康平安！
　　Scold， always love； Nagging， always showing the care； Silence， the hidden miss； Raise your hand， total PanEr peace； This is a mother＇s love， mother＇s day， wish mother healthy peace！
　　16、我希望健康抓住您的手，平安抱着您的腰，幸福围在您身旁，快乐天天来报到，万事如意好上加好。祝福您，亲爱的妈妈，母亲节快乐！
　　Peace I hope health grasped your hand， hold your waist， happiness around you， happy to report every day， all the best with good. Bless you， dear mother， happy mother＇s day！
　　17、妈妈，您是一棵大树，我是树上的一片叶子；您是一束阳光，我是花盆中的一朵花；您是一只蜜蜂，我是我是盛开的一朵花。祝您母亲节快乐！
　　Mom， you are a big tree， I＇m a leaf in the tree； You are a bunch of sunshine， I＇m a flower in the flower POTS； You are a bee， I am I am a flower blooming. I wish you a happy mother＇s day！
　　18、天，没有母亲的爱广阔；地，没有母亲的爱包容；太阳，没有母亲的爱温暖；云朵，没有母亲的爱洁白；花朵，没有母亲的爱灿烂。节日快乐！
　　Day， without a mother＇s love wide； ， no mother love tolerance； The sun， no mother love warm； White clouds， there is no mother＇s love； Flower， no mother love is shining. A happy holiday！
　　19、把烦恼留下，把快乐给了我；把艰辛留下，把幸福给了我；把操劳留下，把健康给了我；把痛苦留下，把爱给了我；妈妈啊妈妈，祝您节日快乐！
　　Leaving his trouble， gave me happy； The hard left， gave me happiness； Leave work， gave me a healthy； The pain left， gave me love； Mom， mom， I wish you a happy holiday！
　　20、我的成长是刻在你额头上的横杠；我的放纵是刻在你眉心的竖杠；我的欢乐是刻在你眼角的鱼尾；我的成功是刻在你唇边的酒窝，妈妈您辛苦了！
　　I grew up was rung on your forehead； I indulge in your eyebrows is vertical bar； My joy is in your corner of the tail； My success is on your lips dimples， mother you were laborious！
　　英文版母亲节祝福语（二）
　　1、天空广阔，比不上母亲的博爱广阔；太阳温暖，比不上母亲的真情温暖；鲜花灿烂，比不上母亲的微笑灿烂；彩虹鲜艳，比不上母亲的快乐鲜艳。祝妈妈快乐！
　　The vast sky， as a mother＇s love wide； The sun warm， than a mother＇s love warm； Flowers bright， her smiles； Rainbow bright， bright than mother happy. I wish a happy mother！
　　2、你母亲的教诲让你长大不坏，你母亲的呵护让你现在可爱，你母亲的照料让你长得很帅，我决定祝福你母亲今天节日愉快！
　　Instructing your mother let you grow up is not bad， your mother care for you lovely， now the care of your mother let you grow very handsome， I decided to wish your mother a happy holiday today！
　　3、母亲，是你用点点滴滴的爱抚养我长大，未来的日子只求你能健康、快乐，我会花更多一点的时间陪伴在你身边，让幸福的感觉在你心间！
　　Mother， is you I was raised with little drops of the love， the future can you healthy and happy， for I will take a bit more time to accompany in your side， let the feeling of happiness in your heart！
　　4、看着母亲日渐增多的白发，看着母亲日益深刻的皱纹，看着母亲渐渐弯曲的身躯，孩子心中有无尽的感激，但都汇成一句：妈妈！我爱您！
　　Looking at mother growing white hair， looking at mother＇s deep wrinkles， watching mother becoming curved body， child a endless gratitude in your heart， but all converge into a： mom！ I love you！
　　5、又一个母亲节来临，岁月不饶人，发现妈妈苍老了许多，妈妈含辛茹苦将我们抚养长大，现在真的不用这么操劳了，真心希望你身体健康，开开心心过好每一天！
　　A mother＇s day is coming again， time and tide wait for no man， find mother old many， mother put up will we raised， really not so hard for now， hope you healthy and have a good happy every day！
　　6、时光流转，岁月更迭，又是一年母亲节。祝福送出，感恩不忘，四方儿女同祝愿。衷心提示：母亲节了，别忘了给母亲祝福！
　　Times change and change in time， it is mother＇s day in a year. Don＇t forget send the blessing， Thanksgiving， and four children with wishes. Sincerely suggest： mother＇s day， don＇t forget to bless their mother.
　　7、走遍千山万水，看过潮起潮落，尝尽酸甜苦辣，始终觉得您的怀抱最温暖！不论我走多远，心中永远眷恋。祝妈妈：母亲节快乐！
　　The rise and fall， all the way to read， tasted the bitter sweet and sour， always think you embrace the most warm！ No matter how far I go， heart forever sentimentally attached. I wish mom： happy mother＇s day！
　　8、年少时，母亲是朵茉莉，清纯洁丽；年轻时，母亲是朵玫瑰，娇艳如露；年老时，母亲是朵山菊，敦厚温实。母亲，愿你一生安好！
　　When she was younger， my mother is a jasmine， clear purity； When I was young， my mother is roses， delicate and charming as the dew； In old age， and my mother is a ShanJu， sincere wen shi. Mother， wish your life well！
　　9、一年又一年，风风雨雨，一日又一日，日落日起，母亲的厚爱渗入我的心底，在这节日之际，敬上一杯真挚的酒，祝母亲安康长寿，欢欣无比。
　　Year after year， the ups and downs， day after day， day of the setting sun， a mother＇s love into my heart， in this festival， from a cup of wine， sincere wishes mother longevity and health， happy and clinking.
　　10、人生短，岁月长。念亲恩，最难忘。乳汁甜，饭菜香。臂弯里，风雨挡。慈母心，像月亮。多呵呼，暖心房。母亲节到，愿母亲健康平安。
　　Life is short， time is long. Read well， the most unforgettable. Breast milk is sweet， the food sweet. Arms， wind and rain. Mother heart， like the moon. O breath， warm heart. Mother＇s day to， peace to maternal health.
　　11、走过千山万水，看遍红尘纷扰，历经风风雨雨，尝尽酸甜苦辣，唯有母亲的关怀不曾动摇。今天母亲节，记得回家看看，给母亲一个真情的拥抱！
　　Through the mountains， to see through the world of mortals， through ups and downs， tasted the bitter sweet and sour， only the mother＇s care never waver. Today is mother＇s day， remember to go home， give the mother a hug！
　　12、走遍千山万水，看过潮起潮落，历经风吹雨打，尝尽酸甜苦辣，始终觉得您的怀抱最温暖！不论我走多远，心中永远眷恋。祝妈妈母亲节快乐！
　　The rise and fall， all the way to read， and tasted the bitter sweet and sour， always think you embrace the most warm！ No matter how far I go， heart forever sentimentally attached. I wish mom happy mother＇s day！
　　13、母亲节日到了，我要向“最伟大的母亲”送上“最贴心的母亲节祝福”：愿健康长寿相伴您左右，快乐幸福相随您身边！祝您母亲节快乐！
　　Mother festival arrived， I would like to ＂the greatest mother of the＂ to ＂the most thoughtful mother＇s day wishes： wish longevity and health accompany you or so， joy and happiness along your side！ I wish you a happy mother＇s day！
　　14、洗衣做饭操持家务，终日不歇身影忙碌，默默无闻怨言从不，为儿为女生活朴素，值此母亲佳节光顾，儿女送上真挚福祝：妈妈，节日快乐！
　　Laundry cooking housework， busy all day without rest figure， unknown to public complaints never， for the son for the female life simple， mother on the occasion of the festival， children send sincere blessing I wish： mom， happy holidays！
　　15、本短信采日月之精华天地之灵气，聚四海之福气五岳之寿禄，观音之保佑如来之祝福，在母亲节当天收到本短信的母亲将一辈子幸福！
　　This text adopt the essence of heaven and earth， and gathered all the blessings of yue ShouLu， bless of guanyin Buddha＇s blessing， mother in mother＇s day is on the same day receive the message will be a lifetime of happiness！
　　16、飞针走线，用爱编织无尽的思念；缝缝补补，用情填补生活的欠缺。针眼密密，期盼游子归程。母亲节，祝母亲永远闪耀着岁月的光辉！
　　Plying， woven with love endless missing； A patchwork， with sentiment fill the lack of life. The eye of a needle tightly， looking forward to take you in return. Mother＇s day， wish mother always shine with the brilliance of the years！
　　17、风是爱的召唤，雨是情的交融，最爱你的人最牵挂你的人永远是你母亲！转给六位好友，你的母亲会很平安！别偷懒，为妈妈值得！母亲节快乐。
　　The wind is the call of love， the rain is love， love your people the most to worry about the people you will always be your mother！ To six friends， your mother will be very safe！ Don＇t slack off， worth for my mother！ Happy mother＇s day.
　　18、多少责任，压在母亲的肩膀上；多少操劳，体现在母亲的双手上；多少疲惫，刻画在母亲的眉间。默默付出，不求回报，母亲节快到了，一起祝妈妈健康幸福。
　　How much responsibility， pressure in the mother＇s shoulder； How much work， reflect on the mother＇s hands； How many tired， characterizations in mother＇s brow. Quietly pay， no return， mother＇s day is coming， wish mother healthy and happy together.
　　19、日落日升，母爱陪伴我一生；风风雨雨，母爱渗进我心底；岁岁年年，母爱常流我心田。母亲节即将来临，敬上一杯真挚的酒，祝母亲安康长寿，欢欣无比！
　　Accompany my life， the sunsets， a mother＇s love； Ups and downs， a mother＇s love into my heart； A mother＇s love often flow I＇ll be yours through all the hearts. Mother＇s day is coming， from a cup of wine， sincere wishes mother longevity and health， happy and clinking！
　　20、母爱是一种力量，可以让低落的心重燃希望；母爱是一剂魔法药水，能抚慰受伤的心灵；母爱更胜似那潇潇雨丝，淅沥沥地把快乐撒向了人间！妈妈节日快乐！
　　A mother＇s love is a kind of power， can let down potentates hopes； A mother＇s love is a dose of magic potion， can soothe hurt； A mother＇s love is more better than it was raining rain， xi resembles the falling to happiness on the earth！ Mother a happy holiday！
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